



Synchrodogs: Tetiana Shcheglova & Roman Noven Ukraine

Тетяна Щеглова та Роман Новен

Für das Projekt "Slightly Altered" schufen Synchrodogs Installationen, deren Lebensspanne nur einen Tag betrug. Diese Objekte überleben lediglich als Fotos und erscheinen vor uns in einer sich aufgrund menschlicher Invasion rasant wandelnden und verschwindenden Landschaft.

Das Künstlerduo Synchrodogs, bestehend aus Tetiana Scheglova (*1986) und Roman Noven (*1984), arbeitet seit 2008 zusammen in den Bereichen (Mode-) Fotografie, Installation, Performance und Happening. Beide Künstler absolvierten die Nationale Technische Universität der Ukraine. Synchrodogs waren nominiert für den PinchukArtPrize 2013; Gewinner des FOAM Construct 2012 Award, NL; nominiert zum "Best Art Photographer" beim Vogue Talent Contest; Gewinner des "Best Portfolio"-Preises bei Weitsprung No. 5; Gewinner bei Feature Shoot Emerging Photography; Finalisten des LensCulture Visual Storytelling Award 2019. Fotos des Duos wurden bereits in Esquire, Vice, Dust, Vision und Dazed and Confused veröffentlicht.

For the project "Slightly Altered", Synchrodogs created installations with a 'life span' of one day only. These objects, surviving only as photos, appear before us in a landscape that is rapidly changing and disappearing due to human invasion.

Artistic duo Synchrodogs, Tetiana Scheglova (*1986) and Roman Noven (*1984), has been working together in the fields of (fashion) photography, installation, performance and happening since 2008. Both artists graduated from the National Technical University of Ukraine. Synchrodogs were nominees for the PinchukArtPrize 2013; winners of the FOAM Construct 2012 Award, Netherlands; nominees for The Best Art Photographer in the Vogue Talent Contest; winners of The Best Portfolio prize at Weitsprung No. 5, Germany; winners at Feature Shoot Emerging Photography; finalists for the LensCulture Visual Storytelling Award 2019. Photos by the duo have been published in Esquire, Vice, Dust, Vision and Dazed and Confused. <https://synchrodogs.com>



Aus dem Projekt "Slightly Altered" (Leicht verändert), 2018, Fotografie, Digitaldruck
From the project "Slightly Altered", 2018, photography, digital print